

Kallade

Närvarande: Alla utom Kristian (sen), Oskar

Jacob Lundberg, Vera Antonov, William Stenberg,
Daniel Roos, Kristian Nilsson, Oskar Andersson,
Sebastian Bångerijs



Dagordning

1. Mötets öppnande
2. Formalia
 - a. Val av mötesordförande
 - b. Val av mötessekreterare
 - c. Val av justeringsperson
 - d. Adjungeringar
3. Föregående möte
4. Rapporter och meddelanden
5. Äskning PubU
6. Juläskning PubU
7. Äskning Alumni
8. Valberedningen
9. Uppdatering av informationsspridningspolicyn
10. Proposition sekreterare
11. Miljömål
12. Verksamhetsbudget
13. Enkätundersökningen
14. Övrigt
 - a. Status inför morgondagens lunchföreläsning
 - b. Facebooksida för gymnasieelever
15. Nästa möte
16. Mötet avslutas

Protokoll

1. Mötets öppnande
Föredragare: Jacob Lundberg
- Beslut:
 - a. **Att:** öppna mötet 12:15
2. Formalia
Föredragare: Jacob Lundberg
- a. Beslut:
 - i. **Att:** välja sektionsordförande Jacob Lundberg till mötesordförande
- b. Beslut:
 - i. **Att:** välja Daniel Roos till mötessekreterare
- c. Beslut:
 - i. **Att:** välja Vera Antonov till justeringsperson
- d. *Inga adjungeringar*
3. Föregående möte
Föredragare: Mötesordförande
- a. Beslut:
 - i. **Att:** lägga föregående möte till handlingarna
4. Rapporter och meddelanden
Jacob Lundberg: Di-motionen gick inte igenom. Har pratat med NärA ang. LiThe kods företagsengagemang, ska träffa dem i nästa vecka. Pratad med NärA ang. LINK och I:s logga, ska försöka dra ihop ett möte med inblandade i veckan. Det är möte med Configura-representanter i eftermiddag. Vi har fått fler termosar från M-byrån, vet inte varför. Det var lite strul med webshopen i fredags, antagligen ett missförstånd men M-byrån gick inte att få tag på. Det gick inte att köpa i

shopen. Det finns iallafall zippade hoodies med tryck på ryggen. Har svarat på frågor från valberedningen samt pratat med dem om intervjuer inför Chief & Kassör. På onsdag ska vi träffa student ang. Case-grupp.

Kristian Nilsson: Promotat lunchföreläsning. Kommit på frågor till undersökningen. Kommer gå på ssg möte hos Ida den 12e.

William Stenberg: Många fakturor, mycket bokföring. Möte med revisorerna visade att jag har bokfört vissa saker (swish-hyrning av bilen, personliga utlägg) på ett felaktigt sätt. Dessa måste nu göras om. Jag uppskattar extraarbetet till 15h. Har svarat på intervjufrågor åt valberedningen inför deras rekrytering av kassör.

Sebastian Bångeri: Vi hade städhelg nu i helgen. Ta det ikväll?

Oskar Andersson: Varit på möte med internationella rådet: M, Y och I ska samarbeta på en sittning för utbytesstudenter i början av februari. Våra utbytesstudenter är välkomna. Jag vet inte vilka utbytesstudenter som tillhör vår sektion men tror jag vet hur jag kan ta reda på det. Kommer nog ha pluggstuga kommande söndag.

Vera Antonov: Varit på SACO ons-fre och reppat D.

Daniel Roos: Gjort lite inlägg på hemsidan/facebook-gruppen, skickat veckomail. Julkalendern har dragit igång. Pratad med MafA om en facebook-sida riktad till gymnasieelever (som de kan sprida på t.ex. mässor). Ska dra igång en köp/sälj för sektionen efter policyn godkänns. Ska lägga upp postbeskrivningar och ansökningsformulär idag från valberedningen (fick dem sent igår kväll).

5. Äskning PubU

Föredragare: Mötesordförande

PubU: Ericsson ska ha quiz nästa pub, och de behöver utrustning för 200 kr.

Förslag: Ge PubU 200kr till utrustning.

Motivering: Pubar är bra och gynnar många. Det gillar vi.

Beslut:

- a. **Att:** ge PubU 200kr till utrustning.

6. Juläskning PubU
Föredragare: Mötesordförande

PubU: Nästa pub är i december och de önskar pengar till dekor för 500 kr.

Förslag: Ge PubU 500 kr till dekor.

Motivering: Pubar är bra och gynnar många. Det gillar vi.

Beslut:

- a. **Att:** Ge PubU 500 kr till dekor

7. Äskning Alumni
Föredragare: Mötesordförande

Alumni ska anordna pub för alumner och äldre studenter. De vill äska 1,500 kr för lokalhyra.

Förslag: Godkänna Alumnis äskning på 1,500 kr för lokalhyra.

Motivering: Spännande event, det vill vi sponsra.

Beslut:

- a. **Att:** Godkänna Alumnis äskning på 1,500 kr för lokalhyra.

8. Valberedningens verksamhetsplan
Föredragare: Vera Antonov

Vera presenterar valberedningens verksamhetsplan inför vintermötet.

Förslag: Godkänna valberedningens verksamhetsplan inför vintermötet.

Motivering: Den ser rimligt ut, de får saker gjort i tid om de följer den.

Beslut:

- a. **Att:** Godkänna valberedningens verksamhetsplan inför vintermötet

9. Uppdatering av informationsspridningspolicyn

Föredragare: Mötessekreterare

Förslag: Att godkänna den uppdaterade informationsspridningspolicyn.

Motivering: Den behöver reflektera en intern köp-/säljgrupp.

Beslut:

- a. **Att:** godkänna den uppdaterade informationsspridningspolicyn:

10. Proposition sekreterare

Föredragare: Mötessekreterare

Information kring propositionen togs upp.

11. Miljömål

Föredragare: Mötesordförande

Förslag: Att godkänna AMO:s miljömål samt uppdatera måldokumentet.

Motivering: Miljömålet verkar rimligt att genomföra.

Beslut:

- a. **Att:** godkänna AMO:s miljömål samt uppdatera måldokumentet.

12. Werk-budget

Föredragare: Sebastian Bångerus

Tänker lägga fram en proposition över Werk:s budget. Kanske blir ett par olika förslag, och Sebastian kommer samla in idéer över vad verkmästeriet kan göra och hur budgeten kan bli bättre. Nya vinterdäck (eller köpa en ny bil?), nya hyllor, ny övervåning till VTI, budget för kaffe i Netlight, kläder till utskottet, fler nycklar m.m.

Efter en sakupplysning från William (kassör) kommer detta bli en äskning istället. Kläder är något som styrelsen skulle kunna godkänna separat.

13. Enkätundersökningen
Föredragare: Kristian Nilsson

Vill genomföra en studentundersökning snarast. Vi har ett dokument med frågor. Planen är att skicka ut denna innan jullovet.

Förslag: Att genomföra en studentundersökning som AMO-projekt.
Motivering: SU från LiU har gett oss fler frågor än den svarat på.

Beslut:

- a. **Att:** genomföra en studentundersökning som AMO-projekt.

14. Övrigt

- a. Status inför morgondagens lunchföreläsning med Psykologisation
Sebastian har beställt mat/dryck.

Daniel lägger ut på facebook en gång till idag.

- b. Facebooksida för gymnasieelever

15. Nästa möte

Föredragare: Mötesordförande

Nästa möte kommer att hållas den 22/01 - 2018

16. Mötets avslutande
Föredragare: Mötesordförande

Beslut:

a. **Att:** Avsluta mötet kl. 13:00